
Protokoll Styrelsemöte Minigiraffen 2016-09-28 

Närvarande:  Bengt Hellman, Linn Karlsson, Johanna Fors, Jennifer 
Ullbrand, Torbjörn Berglund, Anna Gutenmark 
 
Genomgång av föregående protokoll, Linn: 

- Byggnationskontakt bör etableras med kommunen. Ekonomin är 
under kontroll. Diskussion av lönerevision för personal. Behov av mer 
personal samt planeringstid. Tydligare informationskanaler till 
föräldrar efterfrågas. Kickoff för personal. Förberedelse för 
medarbetarsamtal. Öppet hus i vår. Kulkomittén på gång. 

 
Ordförande, Linn:  

- Byggnationsplanerna i närområdet är fortfarande inte klara. 
- Bjud in personalen till nästa styrelsemöte i november. 

 
Ekonomisk översikt, Bengt: 

- +145 000 fram till nu detta år. Följer budget.  
- Helén har fått utökad arbetstid.  

 
Inköp, Torbjörn:  

- Höströj 12:e november kl 09.00.  
- Uppgifter till fixargruppen: Inventera kemikalier, ekomat.  
- Barn HLR utbildning. Torbjörn är utbildad instruktör.  

 
Webbansvarig, Anette: Ej närvarande. Nedanstående punkter bordlägges. 

- Förtydliga datum och tider för planeringseftermiddagar och 
kvalitetsdagar på hemsidan.  

- Önskemål från föräldrar med tydligare informationskanaler. 
Information om verksamheten kommer per mail. Dagliga göromål på 
tavlan. Styrelsen informerar via hemsida samt mail. 

 
Personal, Johanna:  



- Kickoff med middag efter planeringseftermiddag för personal 
genomförd den 27/9. Bengt kollar upp regler med skatteverket.  

- Återkoppling av de genomförda medarbetarsamtalen. 
- Ljuddämpare för väggar har undersökts. Akustikhuset är ett möjligt 

alternativ.  
 
Vice ordförande, Jessica:  

- Lång kö till förskolan.  
- Nytt barn i första veckan på november. 
- Inga framtida problem angående arbetsveckorna. 

 
Anna G: 

- Förlänga personalens semester till och med v.31? Diskutera med 
personal och årsmöte. Bordläggges. 

- Välkomstmail till nya föräldrar. 
 
Administratör/Miljö, Jennifer:  

- Öppet hus i nästa vår.  
- Inrapportering av lönestatistik till KFO.  
- Vikarieavtal. 

 
Diskussionspunkter: - 
 
Övrigt: 
Nästa styrelsemöte: 17/10 kl 19.00.  
 
Mötet avslutas. 


